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Referat, bestyrelsesmøde 2. oktober 2024 
 
Deltagere: Lars Krarup (LK), Anne Stig Engdal Christensen (AC), Lykke Friis (LF), Sara Slott 
(SS), Frans Hammer (FH) og Susanne Ward (SW), Poul Sand (PS) og Kim Mejnert Frydensberg 
(KF). 
 
Afbud: Ingen. 
 
Til stede fra administrationen:  
Peter Fabrin (PF), Lars Balle Christensen (LC), Kristoffer Nimb (KN) og Christian Blomgreen 
(CB). Repræsentanter for hhv. Elverdam Advokater og Norrbom Vinding deltog ved behandling af 
punkt 6. 
 
1) Velkomst og kort orientering/siden sidst v/Lars Krarup/Peter Fabrin. 

LK fortalte om dialog om regeringens finanslovsforslag, og at det er lykkes Team Danmark at få 
tilført yderligere midler frem til 2028. 
LK fortalte, at temadrøftelsen om ESG er udskudt til b-møde i december. 

 
 
BESLUTNINGSPUNKTER: 
 
2) Godkendelse af budgetudkast 2025 v/Kristoffer Nimb – behandles på lukket møde 

 
Punktet blev behandlet på lukket møde. 
 

3) Forbundsøkonomi 2025 v/Lars Balle – Behandles på lukket møde 
 

Punktet blev behandlet på lukket møde 
 

4) Kandidater til KUM Parasportspris v/Christian Blomgreen 
 
Opgave.  
Bestyrelsen skal beslutte, hvilken kandidat Team Danmark indstiller til Kulturministerens 
Parasportspris 2024. 
 
Baggrund 

Kulturministerens Parasportspris er blevet uddelt siden 2010. Prisen gives til personer eller 
organisationer, som har gjort en enestående indsats for dansk parasport, og som har bidraget 
til, at parasporten udvikler sig. 
Team Danmark indstiller én kandidat til Kulturministerens Parasportspris, På baggrund af 
indstillingerne fra Team Danmark og en række andre organisationer udpeger 
Kulturministeriets 3 kandidater, hvoraf en modtager prisen i forbindelse med ’Sport 2024’. 

Team Danmarks administration foreslår at indstille; 
 

 Alexander Hillhouse – svømning 

 Daniel Wagner Jørgensen - atletik 

 Michael Mølgaard – sportschef, Parasport Danmark 
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Indstilling 
Det indstilles, at bestyrelsen drøfter og godkender, hvilken af de tre foreslåede kandidater 
Team Danmark skal indstille til Kulturministerens Parasportspris.  
 
Økonomiske konsekvenser 
Ingen. 
  
Bilag 4: Kandidater til Kulturministerens Parasportspris 

 Bestyrelsen indstiller Alexander Hillhouse 
 
 Indstilling tiltrådt. 
 
5) Forslag til datoer for bestyrelsesmøder 2025 (tidspunkt og lokation) v/Peter Fabrin 

 
Opgave 

Bestyrelsen skal godkende mødestruktur og datoer for 2025.  
 
Baggrund 
Af bestyrelsens Forretningsorden fremgår det at bestyrelsen afholder minimum 4 møder årligt 
samt efter behov. Bestyrelsen har i 2024 afholdt 4 møder årligt.  
 
Indstilling 
Det indstilles at bestyrelsen godkender den af administrationen foreslåede mødestruktur samt 
mødedatoer for 2025, som følgende: 
 

 12. marts, kl. 10-13 (Odense) 
 20. maj, kl. 15-18 (Herning ifm. VM i ishockey) 
 2. oktober, kl. 10-13 (Aarhus) 
 3. december, kl. 10-13 (Brøndby) 

 
Økonomiske konsekvenser 
Ingen. 
 
Bilag 5: Bestyrelsens årlige mødestruktur – forslag til 2025  

 

 Indstilling tiltrådt. 

 
6) Beslutning af proces og behandling vedr. sager fra Elite Support v/Jakob Juul 

Christensen, Elverdam og Yvonne Frederiksen, Norrbom og Vinding – behandles på 
lukket møde 
 

Punktet blev behandlet på lukket møde. 
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ORIENTERINGSPUNKTER: 
 
7) Halvårsregnskab pr. 30. juni 2024 v/Kristoffer Nimb – behandles på lukket møde 
 

Punktet blev behandlet på lukket møde. 
 

8) Evaluering af OL/PL v/ Lars Balle og Christian Blomgreen 

 
Opgave 
Bestyrelsen skal orienteres om evaluering af resultater fra OL/PL i Paris 2024.  

Baggrund 
OL og PL i Paris er veloverstået med både imponerende præstationer, store oplevelser og 
skuffelser, som skal bearbejdes og analyseres. 
 
Team Danmark og DIFs medaljemålsætning til OL lød på 9-11 medaljer. Med 9 OL-medaljer 
blev den akkurat indfriet, og som forudsagt til pressemødet om målsætningen, blev de fleste 
medaljer vundet på de sidste dage af Legene. Der er altid overraskelser til et OL, og i Paris, 
var det således positivt at eksempelvis brydning, som har modtaget massiv ekspertbistand de 
seneste år, lykkedes med at vinde en bronzemedalje. Ligeledes var bronzemedaljen i 
taekwondo også en medalje, mange ikke havde forventet, men som lover godt for fremtiden.  
 
Omvendt viste nogle forbund også bekymrende tendenser. Især roning, svømning og sejlsport 
lykkedes ikke - bortset fra Anne-Marie Rindoms sølvmedalje - at præstere på forventet 
niveau. 
 
Der foregår i øjeblikket en evalueringsproces med alle forbund om præstationerne til OL 
herunder udviklingen af top 8-placeringer, som er et opmærksomhedspunkt i den kommende 
strategi og Støttekoncept i 2025-28. Både i Rio og i Tokyo fik Danmark 135 placeringspoint 
mod 105 placeringspoint til OL i Paris. 
 
Billedet til PL er mere entydigt positivt. Her lød medaljemålsætningen på 8 medaljer – en 
fordobling i forhold til PL i Tokyo – og det lykkedes Danmark at vinde 10 PL-medaljer. 
 
Team Danmark har haft et meget tæt samarbejde med trænere, atleter og forbund op mod PL, 
og det har været det mest omfangsrige og ambitiøse til dato. Samtidig sendte Team Danmark 
det største antal eksperter til PL nogensinde, hvor der deltog sportspsykologer, 
fysiologer, dataanalytikere og ernæringskonsulent. 
 
I forhold til kommunikationsindsatsen har fokus i høj grad været på sociale medier og i 
særdeleshed på siden Danmark til OL på Instagram. Siden drives i fællesskab med DIF, og 
det lykkedes at mere end fordoble antallet af følgere, så der i dag er knap 100.000 følgere. 
Under OL var rækkevidden 4,3 mio. mennesker, der var 1,3 mio. interaktioner med indhold. 
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Indstilling 
Det indstilles, at bestyrelsen tager evalueringen til efterretning.  

Økonomiske konsekvenser 
Ingen. 

Bilag: Ingen. 

Indstilling tiltrådt. 
 

9) Eventuelt  
PF meddelte, at byggeri af nyt Team Danmark-Hus med forventning om indflytning i 
slutningen af 2026 er offentliggjort. 
 

10) Bestyrelsens kvarter 
Her har bestyrelsen mulighed for at drøfte relevante emner uden tilstedeværelse af  
administrationen. 


